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en het kenmerk van deze

1. Inhoudelijke onderwerpen brief.

l.a Update Augustusbesluitvorming 12:00-12:15 uur

ia. 7)

Input van:

Samenvatting stukken:

- In de nagezonden mail en stukken wordt aangegeven dat FEZ en IRF

overeenstemming hebben bereikt over een plaat voor de VWS-begroting

(h16) en plafond zorg (upz). Voor de duidelijkheid, dit betreft alle niet-Corona

mutaties, die juist voor het RIVM relevant zijn (75 min. en 55 mln. voor resp.

het Covid-en het vaccinatieprogramma).
- Voor de Corona (en ook de pandemische paraatheid) wordt herhaalt dat dit langs

de politieke besluitvorming zal gaan lopen, waarvoor VWS grofweg drie

varianten voorbereid (zie van pagina 2 bijlage 1al).
- Daarbij wordt — wat mij meer dan terecht — opgemerkt dat de minimum variant

wat VWS betreft een variant is "waarmee de uitvoering niet in de problemen
komt” en dat bij minder “dit consequenties zal hebben voor bijvoorbeeld de

inzet van GGD, GGD-GHOR, RIVM en contracten voor het afnemen van

testen.”

Opmerkingen:
- In wezen is er (behalve misschien de urgentie en de gevolgen die VWS in de nota

duidelijk uitspreekt) niet veel verandert aan de Corona situatie; blijft de

komende tijd onderwerp van de politieke besluitvorming.
- Nog steeds blijft onduidelijk wat door Financién bedoeld wordt met “staand

beleid” en “een horizon waartoe al besloten is”. Het ingezette Covid-

programma (vanaf begin is uitgegaan dat dat minimaal 2 jaar zal duren) en

de benodigde middelen voor de vaccinaties zouden hier toch ook onder
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kunnen vallen? In ieder geval geldt dat wel voor onze organisatorische en

financiéle verplichtingen die wij aangaan, ook voor verder in 2022 voor o.a

(de onderbouwing van) het OMT advies, gestarte studies, etc. (is geen

kwestie van “aan en uit zetten”).
- Dit geldt m.i. inziens ook voor “de derde prik”, dat in de nota als expliciet

voorbeeld wordt genoemd van “beleid waar nog geen besluit over is

genomen” (pag.2 bullit 2 punt 1). De ingeschatte 55 min. voor 2022 was

gebaseerd op een vergelijkbaar beleid als in 2022 (iedereen nog een prik),
maar kon lager zijn dan in 2022 omdat er bijv. geen ontwikkelkosten neer zijn
van het registratie systeem.

Advies en inbreng EEE

- Ondanks de urgentie van VWS blijven benadrukken dat uitstel van vrijgeven van

de budgetten voor het RIVM een onzekere situatie is, gezien de vergaande

inhoudelijke en financiéle verplichtingen die al aangegaan zijn, nog los de

maatschappelijke effecten en de effecten m.b.t. behoudt van personeel etc.

voor het RIVM.

1b Nieuwe beleidsopgave publieke gezondheid 12:15-12:30 uur

.a.v.

Input van:

IAfgelopen maandag heeft VWS/PG de dia’s met hun overzicht van de nieuwe

beleidsopgaven publieke gezondheid gedeeld met IEE sinds de vorige

bespreking van pandemic preparedness in de BR is dit het eerste overzicht van welke

onderwerpen ze in dit kader willen oppakken + andere gerelateerde post-Covid

trajecten. Tegelijk kwam ook de vraag om in te schatten of en welke extra inzet dit

de komende 4 jaar vraagt bij het RIVM (dit verzoek is bij alle DG-kolommen binnen

VWS uitgezet).

De presentatie wordt gezien als vertrouwelijk stuk en is daarom niet gedeeld bij de

BR stukken, dus niet in ons bezit. Ten behoeve van jouw voorbereiding zijn de

concept slides en de concept claim van PG bijgevoegd (beide maandag met

gedeeld met verzoek prudent ermee om te gaan).

Eerste reactieEEconcept stukken, mondeling in het gesprek of vandaag
per mail aan VWS:

Inhoudelijk:
- Het onderwerp ICT dient verbreed te worden naar informatievoorziening. Het

gaat niet alleen om de technische kant (ICT), maar het gaat ook om

gegevensdeling t.b.v. de bestrijding (kunnen verkrijgen van informatie/data
uit langdurige zorg, curatieve zorg, publieke kant, andere sectoren etc. t.b.v.

o.a. inzicht in de epidemie, modellering, advisering).
-

Bij governance publieke gezondheid gaat het niet alleen om de partijen
binnen de publieke gezondheid, maar het gaat om ten behoeve van de

publieke gezondheid.
- (het versterken van, governance op) de labinfrastructuur in de presentatie

mist als onderwerp onder pandemische paraatheid, het wordt alleen in de

claim genoemd onder ketenversterking pandemische paraatheid.
- Bij onderwerp Nasleep missen externe evaluaties (anders dan parlementaire

enquéte)
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Financieel:

De presentatie is het eerste overzicht van onderwerpen dat we hebben gezien. In

alle vier de lijnen zitten activiteiten van het RIVM waarbij de omvang natuurlijk

afhankelijk is van de job to do. Het vraagt nog veel verdere uitwerking om te

definiéren wat daarin precies de activiteiten worden bij het RIVM. Ook moet

RIVM/CIb zelf nog uitdenken welke versterking er nodig is voor de (laboratory)

pandemic preparedness van de toekomst, surveillance, respons, e.d. Het is dus

enorm natte vinger werk. De 10 miljoen in de claim bij punt 3. Versterken landelijke

infectieziektebestrijding VWS, RIVM, IG] lijkt ons onvoldoende. Het zal echt veel

inzet van zowel VWS als RIVM gaan vragen. We hebben aangegeven dit bedrag zeker

te willen verdubbelen, of eerder op 25 miljoen zetten. Maar het blijft een snelle

inschatting die beter te hoog kan zijn dan te laag en we werken het graag met VWS

verder uit.

Info ter achtergrond:
- Op 3 september (ws. haardvuursessie) moet het verder zijn uitgewerkt met

een voorstel hoe het te organiseren.
- Er wordt een wekelijks afstemoverleg ingeregeld tussen PG en

over deze nieuwe beleidsopgaven.

IAdvies en inbreng

- Als bovenstaande opmerkingen niet verwerkt zijn in de presentatie, kun je die

nogmaals benoemen.
- De uitwerking van deze nieuwe beleidsopgaven loopt vooruit op aanstaande

externe evaluaties van Covid-19, in ieder geval van de OvV. Er zal geborgd
moeten worden dat aanbevelingen uit deze evaluaties meegenomen worden.

- In het huidige overzicht is er aandacht voor de zaken die VWS zelf raken

(crisisaanpak etc.), vaccinatiestelsel, de onderwerpen die al geévalueerd zijn

(rapport Bekedam over zodnosen, [IEEE apport over o0.a. landelijke
functionaliteit etc.). In de verdere uitwerking willen we graag met VWS

bespreken welke onderwerpen voor het RIVM relevant zijn, wat hebben wij

nodig voor toekomstige (laboratory) pandemic preparedness.
- Inschatting van VWS is dat het nieuwe Kabinet snel met al deze opgaven aan

de slag wil gaan en zichtbaar resultaat wil hebben. Ze bespreken VWS-intern

of dit binnen PG georganiseerd kan worden of dat het apart, bv. in een

programmadirectie, belegd zal worden. VWS zal ook veel inzet van het RIVM

vragen, in een tijd dat het RIVM ook nog belast is met de bestrijding van

Covid-19 en evaluaties. Ook voor de uitwerking van de nieuwe

beleidsopgaven zijn weer deels dezelfde mensen nodig. Dit vraagt ook iets

van de organisatie aan onze kant. Al met al gaat het tempo echt niet omlaag.
Deels begrijpelijk, maar toch ook weer de vraag richting VWS of op al deze

trajecten een dergelijk hoog tempo echt noodzakelijk is.

2. Hamerstukken 12.30 - 12.40 uur

2.a Organisatie programma nieuwe openheid definitieve versie

Input van: IRE,
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Advies en inbreng [EXER
IEEE: Het advies is akkoord te gaan met de instelling van de

programmadirectie Nieuwe Openheid, organisatorisch opgehangen onder de PSG,

waarbij de functionele aansturing plaatsvindt vanuit de directie W1Z (ic Cluster 4);
Wat betreft het advies met betrekking tot (de oprichting van) een Programmadirectie
Nieuwe Openheid voor de corona-Wobzaken is het advies positief. Wobzaken gericht
aan het RIVM worden door VWS afgehandeld, en in verband met de hoeveelheid

wobverzoeken inzake Corona is het alleen maar toe te juichen dat er een directie (en
daarmee een uitbreiding va de capaciteit) komt die zich daar volop mee bezig gaat
houden. Zeker nu de rechter heeft bepaald dat een afwijkende werkwijze zoals VWS

had ingericht onrechtmatig is. Het is verstandig om mij EE. C-ARVE) aan

te laten haken bij de nieuwe Programmadirectie en daarmee nauw samen te werken.

Dan kan de afhandeling van de wob-verzoeken van het RIVM efficiénter.

De in deze nota beschreven organisatie en wijze van bemensing van de

programmadirectie Nieuwe Openheid. Indien akkoord, dan zal de ondernemingsraad
van het kerndepartement advies gevraagd worden over de oprichting van deze

tijdelijke programmadirectie.
Akkoord. Dit is iets aan VWS. Vanuit CARVE is er veel belangstelling over hoe de

corona Wob-unit bij VWS werkt. Wij zullen ons natuurlijk niet bemoeien met de

organisatie etc. maar het zou wel ‘vervelend’ zijn voor ons bij het RIVM/CARVE als er

binnen VWS van alles gebeurt en dat op de een of andere manier van invloed is op

hoe we bij het RIVM dingen doen.

IEEE Wat betreft het advies met betrekking tot (de oprichting van) een

Programmadirectie Nieuwe Openheid voor de corona-Wobzaken is het advies

positief. Wobzaken gericht aan het RIVM worden door VWS afgehandeld, en in

verband met de hoeveelheid wobverzoeken inzake Corona is het alleen maar toe te

juichen dat er een directie (en daarmee een uitbreiding va de capaciteit) komt die

zich daar volop mee bezig gaat houden. Zeker nu de rechter heeft bepaald dat een

afwijkende werkwijze zoals VWS had ingericht onrechtmatig is.

Het is verstandig om onze wobjuriste,ze aan te laten haken bij de

nieuwe Programmadirectie en daarmee nauw samen te werken. Dan kan de

afhandeling van de wobverzoeken van het RIVM efficiénter. Hoe VWS dat verder qua

personeel en de organisatorische structuur etc. wil vormgeven, is aan hen.

2.b | vws Monitor

Input van: IEAEDNINN,

/Advies en inbren

: Ik heb de afgelopen maanden de contacten met VWS-

directie FEZ, die de VWS-monitor maakt, aangehaald. Uitgangspunt van de VWS-

monitor is dat de cijfers van de Staat V&Z komen. Dat is nog niet in alle gevallen zo,

maar daar wordt nu aan gewerkt.
Of de cijfers die er nu in staan kloppen, durf ik niet te zeggen en hoeven wij volgens

mij ook niet te controleren. Maar ik ga er vanuit dat de gebruikte bronnen zijn

aangepast n.a.v. het overleg dat ik heb gehad met FEZ.

Wat mij betreft kunnen we dus akkoord gaan, als we al vinden dat het RIVM de

VWS-monitor moet accorderen.

Henk Lesscher: 1k ga ervan uit de door VWS verzamelde gegevens die zij willen
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publiceren juist en gecheckt zijn. Voor de m.i. meest in het oog springende Secretaris Generaal /[EE]

onderwerp van het moment —- namelijk Corona —- wordt in hier explicitets niets 5.12e

aE _ Directie Bestuurlijke en

opgenomen, maar verwezen naar de Coronadashboard van VWS. Dit is een expliciete Clore Zhoh

keuze van VWS, dus dat lijkt mij dan afdoende. Bureau Bestuurlijke-politieke

advisering

Datum

- A
19 augustus 2021

3. Actualiteiten 12.40 - 12.45 uur

Vooruitblik BR en Actualiteitenstaf 12.45 - 14.00 uur

Actualiteiten

Input van:

Mededelingen
Goed om hier te melden dat[EEE per 25 oktober in dienst treedt.

4. Collegiale toetsing 14.00 - 14.30 uur

\Vertrouwelijk
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